

### 地址 Address:

香港新界沙田澤祥街9號香港中文大學醫院1樓 1/F, CUHK Medical Centre, 9 Chak Cheung Street, Shatin, New Territories, Hong Kong

### 服務時間 Service Hours:

星期一至五: 09:00 - 17:00 星期六: 09:00 - 13:00 星期日及公眾假期休息

Monday to Friday: 9:00AM - 5:00PM

Saturday: 9:00AM - 1:00PM

Close on Sunday and Public Holidays

電話 Telephone: (852) 3946 6321

網址 Website:

https://www.cuhkmc.hk/tc/medical-centres-allied-health/paediatric-clinic







香港中文大學醫學中心有限公司「香港中文大學醫院」保留更改以上所有條款及細則的權利而 毋須另行通知。如有任何爭議、香港中文大學醫學中心有限公司「香港中文大學醫院」保留最 終決定權。本文一律以英文版本為準。

CUHK Medical Centre Limited retains the right to amend any of the above terms and conditions without prior notice. In case of dispute, CUHK Medical Centre Limited reserves the right of final decision. If any discrepancy arises between the English version and the Chinese version, the English version shall prevail.

# CUHKMC/H/L/PAEDIACLINIC/INTRO/2023/2

# 香港中文大學醫院 **兒科診所**

CUHK Medical Centre

Paediatric Clinic





兒科診所為18歲以下的嬰兒,兒童和青少年提供優質和全面的服務。 我們的專業團隊由兒科專科醫生、兒科護士、哺乳顧問和其他專業人 士組成。我們的服務涵蓋嬰兒,兒童和青少年階段的健康,成長和發 展,幫助父母及其子女識別和處理他們在成年之前可能遇到的各種健 康問題。

Paediatric Clinic provides quality and comprehensive services for infants, children and adolescents up to 18 years old. We are a dedicated team of paediatricians, paediatric nurses, lactating consultant and other professionals. Our services specialise in the health, growth and development of babies, children and teenagers, helping parents and their children to identify and deal with various health problems they may experience before reaching adulthood.

# 我們的服務 Our Services



### -般兒科疾病的診斷、治療和護理

• 呼吸道感染

・胃腸炎

• 泌尿道感染

・過敏性疾病

皮疹

• 疫苗接種

• 發展及生長問題

· 常見的兒童損傷

# Diagnosis, treatment and care for general paediatric illness

Respiratory tract infections

Gastroenteritis

Urinary tract infection

· Allergic diseases

Skin rashes

Vaccinations

· Growth concerns

· Common childhood injuries



### 其他兒科專科疾病的診斷和管理

· 小兒心臟病科

• 新生兒科

• 兒童免疫及過敏科

• 兒童皮膚科

### 兒童發展及疫苗接種計劃

· 為新生嬰兒及兒童進行定期檢查, 生長及發育評估; 並提供疫苗接種服務

### 小兒過敏和免疫學診所服務

- 提供專業的過敏測試,以確定過敏的原因
- · 根據過敏測試結果,為兒童計劃專科治療方案

### 哺乳顧問的專業母乳餵養支援

解決母嬰在母乳餵養過程中遇到的問題

## 遠端醫療服務

提供替代門診諮詢的選擇,以解決足不出戶的醫療需求

# Diagnosis and management of other paediatric conditions of subspecialised fields

Paediatric cardiology

Neonatology

- · Paediatric immunology and allergy problem
- · Child skin problem

# Child Development and Vaccination Programme

 Provide regular physical examination, developmental assessment and vaccination for new-born babies and children

# Paediatric Allergy & Immunology Clinic Services

- Provide professional allergy test to identify the source of allergy
- · Provide management plan as according to the allergy test result

# Professional breastfeeding support by lactation consultant

 Help solving problems encountered by mothers and babies during breastfeeding

### TeleMedicine Service

 Provide alternate choice for consultation to solve medical needs without leaving home